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Объектом исследования является мотивация сотрудников 

транспортного логистического сектора. Предмет исследования – 

удовлетворённость трудом сотрудников предприятия как фактор их трудовой 

мотивации (на примере транспортного логистического сектора ООО «Л-

авто»). Цель исследования: изучить особенности управления мотивацией 

сотрудников предприятия за счёт активизации фактора удовлетворённости 

трудом (на примере транспортного логистического сектора ООО «Л-авто»). В 

данной работе рассмотрены особенности мотивирования сотрудников 

транспортного логистического сектора на примере отдела в компании ООО 

«Л-авто». Описаны теории и методы её изучения. Рассмотрено влияние разных 

факторов на стимулирование труда. Анализ существующих методов 

мотивации и стимулирования показал, что для повышения эффективности 

доставки товаров в оптовой торговле нужно разработать дополнительные 

методы и подходы. 
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The object of the study are motivation transport logistics sector employees. 

Subject of research – work satisfaction of employees enterprise as a factor of their 

motivation to work (on the "L-avto" transport logistics sector Example Ltd.). 

Objective: To study the features of the Office of Employee Motivation 

businesses due to activation of factors of satisfaction work (for example, the 

transport logistics sector Ltd. "L-avto"). In this work, the features of motivating the 

employees of the transport logistics sector on the example of the department in Ltd. 

"L-auto" are considered. Theories and methods of its study are described. The 

influence of various factors on labor stimulation is considered. An analysis of 

existing methods of motivation and incentives has shown that in order to improve 

the efficiency of the delivery of goods in wholesale trade, additional methods and 

approaches need to be developed. 


